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ÄÄSMÄE PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Koosolek toimus 14.05.2024 Ääsmäe Põhikoolis, aadressil Kasesalu 16, Ääsmäe (klassis 

112). Koosolek algas kell 18.00 ja lõppes kell 20.00. 

Osalesid hoolekogu liikmed: Kersti Puusepp, Kairi Kõrkjas, Andres Kaarmann 

(vallavalitsuse esindaja), Annemai Mägi, Elisabeth Sirel (õpilaste esindaja), Maio Parv, 

Milko Milatškov, Annika Must-Suvemaa, Annmarii Hakkaja, Anneli Soer, Aldo Tatter, 

Andro Õisnurm, Bayle Piibar, Kristiina Lindus, Siret Saarniit (õpetajate esindaja), Siim 

Valgeväli, Katrin Paju. 

Puudusid hoolekogu liikmed: Õnnely Kiin, Maili Trees, Kristel Maltis, Monika Rusing 

(kooli toetava organisatsiooni esindaja). 

Kutsutud osalema: direktor Jaanus Kallion 

Koosolekut juhatas hoolekogu esimees Kersti Puusepp ja protokollis Katrin Paju. 

Koosoleku juhatas sisse Kersti Puusepp, kes tutvustas hoolekogu koosoleku päevakorda. 

 

Päevakorra punktid: 

1. Jaanus Kallion teeb lühikese ülevaate PISA tulemustest 

2. Hoolekogu moodustamise korra muudatused 

3. Klasside esindajatelt tulnud mõtted ja küsimused 

4. Eelmise koosoleku teemad, mille osas pidi olema arenguid 

5. Jooksvad küsimused 

 

1. Jaanus Kallion tutvusta Pisa testi tulemusi 

 

2. Hoolekogu moodustamise korra muudatused  

Valla esindaja Andres Kaarmann tutvustab uuest õppeaastast kehtima hakkavat Saue 

valla üldhariduskooli hoolekogu moodustamise korra ja töökorra muudatust. Ääsmäe 

kooli jaoks peaks määrus muutuma järgnevalt: „Alla viiesaja õpilasega koolis kuulub 

hoolekogu koosseisu iga kooliastme vanemate esindaja.“  

Ettepanekud: Iga kooliastme kohta võiks olla 1-2 esindajat. Ääsmäel on 3 astet, siis võiks 

olla vähemalt 6 lastevanemate esindajat.  

Otsustati: Hoolekogu kujundab oma arvamuse uue määruse kohta ja esitab ettepaneku 

vallavalitusele. 



 

3. Klasside esindajatelt tulnud mõtteid ja küsimusi ning tagasisidesid tutvustasid 

Kersti ja Jaanus.  

• Kiitus õpetaja Merlele (1 A). Rahulik, rõõmsameelne ja konkreetne. Pidev 

kontakt ja koostöö kodu ja kooli vahel. 

 

• Kiitus õpetaja Kellyle (1 B). Imetore ja koostööaldis inimene. 

 

• Muusika tunnis (5.klassis) toimub teatud õpilaste poolt klassis tunni korra 

rikkumine. Kuidas pakkuda tuge ja mõistmist nendele lastele, kes soovivad tunnis 

õppida? 

Päevakorras on mure, et kuidas lapsed muusika tunnis ei omanda materjali kuna õpetaja 

peab tegelema tunni segajatega. Hoolekogu esitas küsimuse, et kas oleks võimalik 

õpetajat toetada? Selle kohta direktor ütles, et õpetaja peab ise ütlema kui on abi vaja, 

kuid antud juhul ei ole õpetaja seda teinud.  

Tuleb välja ka, et lastevanemate rahuoluuuringust küsitud tagasisidest ei ole muusika 

tunni probleemi välja tulnud. 

Kool lubas probleemiga tegeleda ning õpetajaga vestelda.  

• Mis on saanud jõululaada rahadest?  

Jõululaadal teenitud rahad (1400€) liideti klasside õppekäigu fondirahadele. 

Ettepanek: Järgmine aasta võiks enne heategevus üritust välja valida, mille jaoks raha 

kogutakse.  

• Kuidas hakkab korraldus olema ehituse ajal-kehalise tunnid, trennid? 

Tunnid korraldatakse nii, et palju tunde on õues ning väga halva ilma korral vaadatakse 

vastavalt vajadusele. Riietusruumid tulevad soojakutesse dušširuumidega.  

Spordihoone valmimise tähtaeg peaks olema 2025 november. 

Suurem probleem on selles, mis saab õpilastest, kes peavad ootama bussi peale 

koolipäeva, kui noortekeskus on kinni. Neile tuleb mingid ruumi lahendused leida.  

Hoolekogu ettepanek: Ehk saab teha kokkulepe külakeskusega? 

 

• Sööklas on suurte söögivahetunnil korduvalt toit otsas. Puuvilju pole suuremad 

lapsed juba ammu näinud-saanud.  

Direktor ei tähelda, et midagi oleks väga puudu ning kui on siis tuuakse juurde. Õpetajate 

esindaja mainis, et toitu pannakse juurde pigem siis kui küsida. Õpilaste esindaja tõi aga 

välja, et järjekorrad on pikad. Vahetund kestab 20 minutit ja kui lõppu jääd, siis on väga vähe 



aega süüa ning peale kehalise tundi on aega ainult 5-10 minutit süüa.  

Kõlas ettepanek, et hajutada sööma minekut, et kõik ei tuleks ühel ajal?  

• Miks on koolimaja esiuks/ peauks suletud koolimaja külalistele?  

Turvalisuse huvide põhimõttel on kooliuks lukus. 15.20 läheb kooli tagumine uks kinni, kuid 

osad trennid alles toimuvad ja siis ei saa oma asju mugavalt võtta.  

Küsimus: Kas saab lukustamise aega natukene hilisemaks muuta? 

• Tuli tagasiside, et suurematele lastele (7 kl) on koolis poistele vähe huviringe. 

Direktor ütles, et kogu kolmandale kooliastmele ongi vähe huviringe. 

• Vahetusjalatsite küsimus (plätudega ja sokkis koridorides). 

Ettepanek: mitte lubada kasutada ohutuse mõttes sokke ja lahtiseid plätusid.  

Sokkis ei käidagi, aga plätusid ei saa keelata.  

 

4. Eelmise koosoleku teemad 

• Videokaamera kooli juures olevasse bussipeatusesse 

Valla esindaja Andres Kaarmann räägib, et vald ei soovi väga kergelt avaliku kohta 

kaamerat panna. Kui kaamera panna, siis peab olema väga kõrge põhjendatud huvi 

avalikus ruumis salvestamiseks.   

Kui kool soovib kaamera paigaldamist, siis tuleb hoolekogul Andmekaitse Inspektsioonile 

detailselt põhjendatud vastava sisuline avaldus kirjutada.  

• Helkurite kontroll 

 Tänusõnad Androle ja Aldole helkurite kontrolli läbiviimise eest. 

 

 

 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Kersti Puusepp        Katrin Paju 

hoolekogu esimees      protokollija 


